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. will not have the sun, the flowers not toopen; hasnotlikedthen not having happiness; does not have the womanalsonottol...
. will not have the sun, the flowers not toopen; hasnotlikedthen not having happiness; does not have the womanalsonottolove; without the mother, also will not have thepoet,alsowillnot have the hero. the international workingwomensdayisjoyful!
　　.没有太阳，花朵不会开放;没有爱便没有幸福;没有女人也就没有爱;没有母亲，既不会有诗人，也不会有英雄。妇女节快乐!
　　. what is arrogant? cow! what is modest?installs! whatisdiligentand thrifty? digs out! what is fengxian?silly! whatisintelligent?blows! what beautiful woman? you! thebeautifulwomanholiday isjoyful!
　　.什么是骄傲?牛呗!什么是谦虚?装呗!什么是勤俭?抠呗!什么是奉贤?傻呗!什么是聪明?吹呗!什么美女?你呗!美女节日快乐!
　　. as soon as delivers you to tie the rose,flirts toexpressonesideas depends upon it. delivers you a peachblossom, achangeinones fortune from bad to good depends entirelyon it.deliversyoua pallid to gather, hundred years good and countonit.afterdelivering you bowl of jellied bean curd tofinisheating,laughed.march eighth joyful
　　.送你一束玫瑰，传情达意依靠它。送你一只桃花，时来运转全靠它。送你一扎白合，百年好和指望它。送你一碗豆腐花吃完之后笑哈哈。三八节快乐
　　. 1000 roses give you, wants you to love itselfwell;1000papercranes give you, lets the worry be far awayfromyou!1000ascendents give you, lets the good luckrevolveyou!theinternational working womens day is joyful!
　　.一千朵玫瑰给你，要你好好爱自己;一千只纸鹤给你，让烦恼远离你!一千颗幸运星给你，让好运围绕着你!妇女节快乐!
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